
 

 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów  

 

Protokół nr 14  

z wyjazdowego posiedzenia  

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Rady Miejskiej Dębna 

z dnia 22 kwietnia 2025 r. 
 

Wyjazdowe posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Rady Miejskiej Dębna 

zaplanowane było na godzinę 17.00, ale w związku z zakończeniem wspólnego posiedzenia 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Oświaty i Spraw Publicznych o godz. 18:22 

wyjazdowe posiedzenie (wizję lokalną) rozpoczęto 22 kwietnia 2025 r. o godz. 18:25,  

a zakończono o godz. 19.30 tego samego dnia.  

 

Miejsca wizji lokalnej: 

- wizja lokalna w Barnówku, 

- wizja lokalna w Więcławiu.  

 

Posiedzeniu komisji przewodniczył Radny Krzysztof Lenartowicz – Przewodniczący 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów.  

Przewodniczący Komisji poinformował, że posiedzenie komisji będzie nie nagrywane  

oraz spełniła obowiązek informacyjny i poinformowała, że uczestnicząc w posiedzeniu Komisji 

Rady Miejskiej Dębna wyrażacie Państwo zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich 

danych osobowych. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz przywitał członków Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów.  

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków. 

Obecni: 

1. Krzysiak Marcin  

2. Kulbicki Tomasz 

3. Lenartowicz Krzysztof  

4. Lewandowski Łukasz (nieobecny) 

5. Mazurowski Jacek  

6. Mikołajczak Agata  

7. Napieracz Mirosław  

8. Obielak Mateusz  

9. Wachowiak Małgorzata  

10. Włodkowski-Moszej Leszek  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Lista obecności uczestników w wizji lokalnej w Barnówku – stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu.  

Lista obecności uczestników w wizji lokalnej w Więcławiu – stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu.  

 

Porządek posiedzenia: 

1. Sprawy regulaminowe. 

2. Wizja lokalna w Barnówku i Więcławiu - rozeznanie miejsca pod świetlicę wiejską. 

3. Zakończenie posiedzenia. 
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Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów spod Urzędu Miejskiego w Dębnie udała się do 

Barnówka (miejsce spotkania przy Zespole Placówek Oświatowych w Barnówku), w celu 

rozeznania miejsca pod świetlicę wiejską, w związku z brakiem świetlicy we wsi. 

Pani Anna Dąbrowska-Worytko - Sołtys Barnówka przedstawiła propozycję miejsca na 

budowę świetlicy na terenie placu przy Zespole Placówek Oświatowych w Barnówku (teren 

gminny). 

Następnie Komisja udała się do Więcławia (miejsce spotkania przy placu zabaw), w celu 

rozeznania miejsca pod świetlicę wiejską, w związku z brakiem świetlicy we wsi. 

Pani Dorota Bubak - Sołtys Więcławia wraz z mieszkańcami przedstawiła propozycję miejsca 

na budowę świetlicy na terenie przy placu zabaw w Więcławiu (teren gminny). 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów zapoznała się z propozycjamui zgłaszanymi 

przez Sołtysów i mieszkańców oraz problemami wynikającymi z braku miejsca do spotkań  

i integracji mieszkańców wsi.   

 

 

3. Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów zamknął wjazdowe 

posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów i podziękował za udział. 

 
 

 

      Przewodniczący Komisji  

     Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

        Rady Miejskiej Dębna 

 

         Krzysztof Lenartowicz  

 

 

 


